
Tulevaisuutemme 
on nuorissa ja yrityksissä
Kestävällä luontoa huomioivalla kehityksellä 
voidaan luoda työpaikkoja ja tulevaisuutta

Uudenmaan vihreiden kan-
sanedustaja Johanna Ka-
rimäki on ollut mukana 
politiikassa melkein koko 
2000-luvun ajan päättämäs-
sä yhteisistä asioista, Espoon 
valtuustossa vuodesta 2004 ja 
eduskunnassa vuodesta 2007.

- Minulle tärkeitä asioita on 
luonnollisesti useita, mutta 
tärkeimpinä ovat nuorten työl-
listäminen, pienten yritysten 
mahdollisuuksien parantami-
nen sekä vihreä talous, kertoo 
Johanna työpaikaltaan.

Nuorille opiskelupaikkoja

Nuorten työllistämisessä Jo-
hanna pitää tärkeänä riittävien 
opiskelupaikkojen varmista-
misen Uudellamaalla sekä työ-
pajatoiminnan kehittämisen. 
Nuorten työllistämisessä on 
tärkeätä kokonaisvaltainen huo-
mioiminen niin työn, opiskelun 
kuin asumisen suhteen. Johanna 
näkee myös tärkeänä kehittää 
oppisopimuskoulutusta yhteis-
työssä yrittäjien kanssa.

- Monessa eurooppalaisessa 
maassa, missä nuorisotyöttö-
myys on meitä paremmassa 
mallissa, on hyviä esimerkke-
jä, joita voidaan käyttää kehi-
tettäessä suomalaista oppiso-
pimusjärjestelmää.

Pienyrittäjien asema 
paremmaksi

Suomi elää pienistä yrityk-
sistä. Johanna toivoo löyty-
vän keinoja pienten yritysten 

toiminnan tukemiseen, by-
rokratian vähentämiseen ja 
varsinkin alle 10 henkeä työl-
listävien yritysten toiminnan 
helpottamiseen.

- Minusta on tärkeätä tarjota 
kaikille yrittäjille sosiaaliturva 
ja löytää helpotuksia ensim-
mäisen työntekijän palkkauk-
seen. Uudenmaan alueelta 
löytyy hyviä  yritysesimerkke-
jä vihreän talouden, IT-tekno-
logian ja uusiutuvan energian 
yrityksistä, joilla on mahdol-
lisuuksia kasvaa ja luoda lisää 
työllisyyttä.

Itämeri ja vihreä talous

Ei liene ihme, että diplo-
mi-insinööri ja entsyymitutki-
ja Johanna Karimäki on huo-

lissaan Itämeren tilanteesta 
ja mielellään tekee työtä sen 
parantamiseksi. 

- Itämeren tilanteen kannal-
ta teemme kokoajan tärkeätä 
työtä alueen viljelijöiden ja 
ELY-keskusten kanssa pääs-
töjen ja suoja-alueiden ja 
kosteikkojen kehittämisessä. 
Alueen viljelijät ovat hyvin 
mukana, kun yhdessä kehite-
tään entistä parempia toimin-
tamalleja.

- Haluan, että meitä seuraa-
vat sukupolvet saavat leikkiä 
lumessa ja uida Itämeressä. 
Meidän on toimittava kasvi-
huoneilmiön hillitsemiseksi ja 
luonnon monimuotoisuuden 
säilyttämiseksi.

www.johannakarimaki.fi

Johanna Karimäki  haluaa 
jatkossakin tehdä töitä 
tulevaisuutemme puolesta
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